
Železniške vozovnice
Z uvedbo nekaterih novih vla-

kov, na primer zelenega vlaka,
je postalo potovanje z vlakom
ne le udobnejše, ampak pred-
vsem hitrejše od potovanja z av-
tobusom. Tako je tudi prav. Sit-
nosti pa nastanejo, če ima člo-
vek, in to se dandanašnji niti ne
zgodi tako poredko, premalo
časa za nakup vozne karte. Tisti
zadnji hip, ko pride na Ijubljan-
sko postajo, pa je navadno pred
okencem taka gneča, da eno-
stavno bodoči potnik tvega, da
bo zamudil vlak. Vozovnico si-
cer lahko kupi tudi na vlaku,
vendar je treba doplačati še ka-
zen.

Na avtobusih ni tako. Sedeš
na avtobus, plačaš karto (brez
kazni) in vse je v redu. Ali je
potrebno na železnici res tako
komplicirati? Verjetno je eden
poglavitnih vzrokov ta, da spre-
vodnik zaradi pisanja vozne
karte izgubi precej časa. Toda
temu bi se lahko izognili z uved-
bo podobnega sistema, kot ga
imajo avtobusni sprevodniki.

Ali pa železničarji svojim
sprevodnikom enostavno ne
zaupajo?
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